

研究論文

少年受虐事件的揭露：從兒童虐待走到少年虐待 【國圖】

.....龔家琳(Chia-Ling Kung)、趙善如(Shan-Ru Chao)
【Disclosure of Adolescent Abuse Event:From Childhood Till Adolescent】

社會福利界的游牧民族？非營利組織承接臺北市社區照顧關懷據點之選擇性策略 【國圖】

.....劉昱慶(Yu-Ching Liu)、陳正芬(Cheng-Fen Chen)
【The Nomad Phenomenon in Social Welfare? Research on the Strategies of Non-profit Organizations in the Contracting of Community Care Stations in Taipei City】

已開發國家年金自動調整機制之發展與變革 【國圖】

.....傅從喜(Tsung-Hsi Fu)、施世駿(Shih-Jiun Shi)、
林宏陽(Hung-Yang Lin)、張秋蘭(Chiu-Lan Chang)
【The Development and Reform of Pension Automatic Adjustment Mechanisms in Developed Countries】

從病人到人—專業關係再建構？精障會所工作者之主體生成歷程 【國圖】

.....呂又慧(Yu-Hui Lu)、梁瓊宜(Chiung-I Liang)
【From Patienthood to Personhood: Clubhouse Workers' Journey of Professional Formation】

研究議題

生物、基因和社會工作：研究方法、實務運用與未來發展 【國圖】

.....陳杏容(Hsing-Jung Chen)
【Biology, Genes and Social Work: Research Methods, Practice Implications and Future Directions】